

## 申請領取高中應用學習課程資料（2021-23 年度）須知

1. 學校可向教育局領取以下課程資料供學生參考，以增加學生對應用學習課程的認識和了解，從而選擇適合自己的課程。相關的課程資料如下：

類別	簡介	備註
課程概覽/ 資料單張	載有應用學習及各課程資料的文本	可供派發予學生。  電子版已上載於本局網頁 ( <a href="http://www.edb.gov.hk/apl">www.edb.gov.hk/apl</a> )。
展覽海報	展覽海報(A1 size)共 12 張： ● 10 張介紹應用學習課程（可選擇中文版或英文版） ● 2 張介紹應用學習中文（非華語學生適用）課程（雙語版）	適合張貼在展板／壁報板上作為舉行校內應用學習展覽之用。

2. 學校須於 **2021 年 2 月 26 日**或之前傳真申請表至本局課程發展處應用學習組辦理（傳真號碼：2337 0371），並按本局指定日期及時段派人前往以下地址領取課程資料。煩請自備搬運工具運送課程資料。

九龍塘沙福道 19 號教育局九龍塘教育服務中心西座一樓 W130 室

3. 如有查詢，請致電 3698 3186 與應用學習組聯絡。

**Request for Senior Secondary Applied Learning Course Materials (2021 – 23 Cohort)**  
**Points to Note**

1. Schools may collect the course materials below for students’ reference to enhance their understanding of Applied Learning courses and help them choose the courses that suit their needs. Relevant course materials are as follows:

Category	Brief Description	Remark
Prospectus / Information Leaflets	Publications containing information of Applied Learning and individual courses	To be distributed to students.  The electronic versions have been uploaded to the Education Bureau website.  ( <a href="http://www.edb.gov.hk/apl/en">www.edb.gov.hk/apl/en</a> )
Exhibition Posters	12 exhibition posters (A1 size): <ul style="list-style-type: none"> <li>● 10 posters on introduction of the Applied Learning courses (Chinese &amp; English versions available)</li> <li>● 2 posters on introduction of Applied Learning Chinese (for non-Chinese speaking students) courses (bilingual)</li> </ul>	To be put on the display board/ bulletin board to facilitate schools in organizing ApL exhibition within the campus

2. Schools should fax their application forms to the Applied Learning Section, Curriculum Development Institute, Education Bureau **by 26 February 2021** (fax no.: 2337 0371), and collect the course materials according to the assigned date and timeslot at the venue below. Please be reminded to arrange equipment for carrying the course materials.

Room W130, 1/F, West Block, Education Bureau Kowloon Tong Education Services Centre, 19 Suffolk Road, Kowloon Tong, Kowloon

3. For enquiries, please contact the Applied Learning Section at 3698 3186.

# 應用學習課程資料索取表格

## Request Form for Applied Learning Course Materials

### 第一部分：由學校填寫 Part I: To be completed by School

學校名稱 Name of School: \_\_\_\_\_  
 聯絡人 Contact Person: Mr/Ms\* \_\_\_\_\_ 日期 Date: \_\_\_\_\_  
 電話號碼 Tel. No.: \_\_\_\_\_ 傳真號碼 Fax No.: \_\_\_\_\_



\*請刪去不適用者。 Please delete as appropriate.

本校擬索取課程資料的數量及領取日期如下：  
 Our school wishes to obtain the following course materials with quantities and date of collection proposed below:

<b>刊物</b>	應用學習課程概覽 2021-23	本 copies
<b>Publications:</b>	ApL Prospectus 2021-23	
	應用學習課程資料單張	_____ 份 copies
	ApL Information Leaflet	
	應用學習課程（職業英語）資料單張	_____ 份 copies
	ApL(Vocational English) Information Leaflet	
	應用學習中文（非華語學生適用）資料單張	_____ 份 copies
	Applied Learning Chinese (for non-Chinese speaking students) Information Leaflet	
<b>展覽海報</b>	應用學習課程（中文版）（一套 10 張）	_____ 套 sets
<b>Exhibition Posters :</b>	ApL Courses (Chinese version) (a set of 10 posters)	
	應用學習課程（英文版）（一套 10 張）	_____ 套 sets
	ApL Courses (English version) (a set of 10 posters)	
	應用學習中文（非華語學生適用）（一套 2 張）	_____ 套 sets
	Applied Learning Chinese (for non-Chinese speaking students) (a set of 2 posters)	

擬領取日期 (2021 年 2 月 1 日開始)  
 Proposed date of collection (1 February 2021 onward)      日 D /      月 M /      年 Y

### 第二部分：由教育局填寫 Part II: To be completed by the Education Bureau 日期 Date: \_\_\_\_\_

請帶同此表格並自備搬運工具領取課程資料。  
 Please bring along this form and moving tools for collecting course materials.

<b>刊物</b>	應用學習課程概覽 2021-23	本 copies
<b>Publications:</b>	ApL Prospectus 2021-23	
	應用學習課程資料單張	_____ 份 copies
	ApL Information Leaflet	
	應用學習課程（職業英語）資料單張	_____ 份 copies
	ApL(Vocational English) Information Leaflet	
	應用學習中文（非華語學生適用）資料單張	_____ 份 copies
	Applied Learning Chinese (for NCS students) Info Leaflet	
<b>海報</b>	應用學習課程（中文版）（一套 10 張）	_____ 套 sets
<b>Exhibition Posters :</b>	ApL Courses (Chinese version) Poster ( a set of 10 posters)	
	應用學習課程海報（英文版）（一套 10 張）	_____ 套 sets
	ApL Courses (English version) Poster ( a set of 10 posters)	
	應用學習中文（非華語學生適用）（一套 2 張）	_____ 套 sets
	Applied Learning Chinese (for NCS students) ( a set of 2 posters)	

領取日期 Date of collection (日 D/月 M/年 Y): \_\_\_\_\_

